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to the world’s number one mom!
给世界上的妈妈!
you are the best mom that a son ever had.
您是儿子心中的妈妈。
here’s a little token of my appreciation for all that you have done for me over the years.
这是我一点小小的心意，感谢您这么多年来所付出的一切。
sometimes it may not seem like it, but i really do love you.
有时候可能您看不出，但是我真的爱您。
i want to wish you a happy mother’s day.
母亲节快乐。
thank you for everything over the years, mom.
妈妈，谢谢您这些年来所做的一切。
moms should get more than a special day, they should get a medal of honor.
妈妈们应该得到的不只是一个节日，她们该获得荣誉勋章。
mother’s day is a time when mothers discover how well their children can prepare breakfast.
母亲节这一天，妈妈们总会发现她们的孩子会做出一顿很美味的早餐。
considering the quality of food that children make their mothers on mother’s day, it becomes apparent that without moms, their kids would starve to death.
想想母亲节时，孩子们为妈妈所做的早餐；显然，如果没有妈妈，孩子们会饿死。
we would love to fix breakfast for you mom, but we think it would be safer for us all if we took you out.
妈妈，我们很想为您准备早餐，不过我们想，如果带您上馆子，会比较保险一点。
this card is to let you know that you have done a super job raising us children.
这张卡片是想告诉您，在教养子女方面，您做得棒极了。
when i was sick, you always stood by me.
当我生病时，您总是陪伴着我。
this is the day that we appreciate all the things that moms do for us. thank you.
在这个日子里，我们感谢妈妈为我们所做的一切。谢谢您。
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